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Verksamhetsberättelse 2024  

HRF Huddinge 
  

  

Föreningen var vilande från 2019 men startades upp igen under 2023. Antalet medlemmar i 

föreningen under 2024 var 53. Under året har föreningen haft flera aktiviteter: 

Den 23 mars 2024 hölls ett årsmöte och en ledamot omvaldes. Dag Asplund valdes till 

kassör på två år. Richard Baltander valdes till ordförande på ett år. Isabel Ekman höll ett 

föredrag om sin hörselresa.  

Konstituerande möte hölls den 24 mars och Gert Matzén valdes till sekreterare. 

Den 24 april hade HRF Stockholms län sitt årsmöte men på grund av sjukdom hade HRF 

Huddinge ingen representant med på mötet. 

I april fick föreningen en Facebooksida. Första inlägget gjordes den 27 april. Syftet med 

sidan är att vara en ytterligare informationskanal för föreningen. 

Den 1 juni var föreningen med på Huddingedagen. Det är ett årligt evenemang där 

föreningar däribland HRF Huddinge hade bord med information. 

Den 18 juni var det hörselträff. Åke Blomqvist från Huddinge hembygdsförening höll ett 

föredrag om Fullerstas historia. Fullersta är området där våra lokaler finns. 

Den 29 juni var det kaféträff på Café Spröd på Fullersta gård. Det var också möjligt att se en 

vernissage där på gården. 

Den 17 augusti var det kaféträff på Café Spröd på Fullersta gård. 

HRF Huddinge deltog på första av seniordagarna i Huddinge 12 september. Det var möjligt 

att få göra hörseltest. Britt Edoff från HRF Stockholms län höll i föreläsningen Fem tips för 

att höra bättre. 

Den 23 september hade audionom Sofi Ramström föreläsning i Rådsalen för medlemmar 

och intresserade under rubriken “Träffa en audionom”. 

Den 23 september var det möte med HRF Huddinge och PRO-Huddinge om eventuellt 

samarbete. 

Den 23 september var det möte med ordförande och HRF Huddinge och ABF Huddinge om 

att framöver informera våra föreläsningsaktiviteter genom ABF Huddinge. 

Styrelsen hade styrelsekonferens den 28 september. På konferensen diskuterades budget 

och verksamhetsplan för 2025. 
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Två från styrelsen deltog den 5 oktober på en kurs som HRF Stockholms län höll i: 

Slingkollen. 

Den 12 oktober var det kaféträff på Café Spröd på Fullersta gård. 

På hörselskadades dag den 19 oktober var två från styrelsen för HRF Huddinge på 

Flemingsbergs bibliotek och hade där bord med information om hörsel. Hörseltest erbjöds 

också. 

Två från styrelsen deltog i föreningsverkstad som hölls av HRF Stockholms län några tillfällen 

under november. Under föreningsverkstaden var det möjligt att få hjälp med hur man 

arbetar med hemsidan, medlemsregistret och brev/mailutskick. 

En i styrelsen deltog på HRF Täby med omnejds föreningsmöte den 2 november. En syn- och 

hörselinstruktör var med och föreläste. 

Föreningens höstmöte var den 24 november. Styrelsen presenterade budget och 

verksamhetsplan för 2025.  

Den 6 december var det julavslutning där det bjöds på jultallrik. Föreningssamordnaren Eva 

Svanström från HRF Stockholms län höll i en julquiz. 

En representant från föreningen var med på Distriktsmötet den 12 december. Där 

redogjordes HRF Stockholms län verksamhetsplan och budget för 2025.  

Det har under året varit styrelsemöten i januari, februari, april, maj, juni, augusti och 

september. 

En representant för HRF Huddinge har under året deltagit på flera samråd med Huddinges   

funktionshinderråd, deltagit på en ordförandeträff i rollen som ordförande med föreningen 

Rådsalen. 

 

Huddinge 2025-03-22 

 

 

 

............................................. ...................................... ...................................

  . 

Richard Baltander  Gert Matzén  Dag Asplund 
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Verksamhetsberättelse 2024  


HRF Huddinge 
  


  


Föreningen var vilande från 2019 men startades upp igen under 2023. Antalet medlemmar i 


föreningen under 2024 var 53. Under året har föreningen haft flera aktiviteter: 


Den 23 mars 2024 hölls ett årsmöte och en ledamot omvaldes. Dag Asplund valdes till 


kassör på två år. Richard Baltander valdes till ordförande på ett år. Isabel Ekman höll ett 


föredrag om sin hörselresa.  


Konstituerande möte hölls den 24 mars och Gert Matzén valdes till sekreterare. 


Den 24 april hade HRF Stockholms län sitt årsmöte men på grund av sjukdom hade HRF 


Huddinge ingen representant med på mötet. 


I april fick föreningen en Facebooksida. Första inlägget gjordes den 27 april. Syftet med 


sidan är att vara en ytterligare informationskanal för föreningen. 


Den 1 juni var föreningen med på Huddingedagen. Det är ett årligt evenemang där 


föreningar däribland HRF Huddinge hade bord med information. 


Den 18 juni var det hörselträff. Åke Blomqvist från Huddinge hembygdsförening höll ett 


föredrag om Fullerstas historia. Fullersta är området där våra lokaler finns. 


Den 29 juni var det kaféträff på Café Spröd på Fullersta gård. Det var också möjligt att se en 


vernissage där på gården. 


Den 17 augusti var det kaféträff på Café Spröd på Fullersta gård. 


HRF Huddinge deltog på första av seniordagarna i Huddinge 12 september. Det var möjligt 


att få göra hörseltest. Britt Edoff från HRF Stockholms län höll i föreläsningen Fem tips för 


att höra bättre. 


Den 23 september hade audionom Sofi Ramström föreläsning i Rådsalen för medlemmar 


och intresserade under rubriken “Träffa en audionom”. 


Den 23 september var det möte med HRF Huddinge och PRO-Huddinge om eventuellt 


samarbete. 


Den 23 september var det möte med ordförande och HRF Huddinge och ABF Huddinge om 


att framöver informera våra föreläsningsaktiviteter genom ABF Huddinge. 


Styrelsen hade styrelsekonferens den 28 september. På konferensen diskuterades budget 


och verksamhetsplan för 2025. 







Två från styrelsen deltog den 5 oktober på en kurs som HRF Stockholms län höll i: 


Slingkollen. 


Den 12 oktober var det kaféträff på Café Spröd på Fullersta gård. 


På hörselskadades dag den 19 oktober var två från styrelsen för HRF Huddinge på 


Flemingsbergs bibliotek och hade där bord med information om hörsel. Hörseltest erbjöds 


också. 


Två från styrelsen deltog i föreningsverkstad som hölls av HRF Stockholms län några tillfällen 


under november. Under föreningsverkstaden var det möjligt att få hjälp med hur man 


arbetar med hemsidan, medlemsregistret och brev/mailutskick. 


En i styrelsen deltog på HRF Täby med omnejds föreningsmöte den 2 november. En syn- och 


hörselinstruktör var med och föreläste. 


Föreningens höstmöte var den 24 november. Styrelsen presenterade budget och 


verksamhetsplan för 2025.  


Den 6 december var det julavslutning där det bjöds på jultallrik. Föreningssamordnaren Eva 


Svanström från HRF Stockholms län höll i en julquiz. 


En representant från föreningen var med på Distriktsmötet den 12 december. Där 


redogjordes HRF Stockholms län verksamhetsplan och budget för 2025.  


Det har under året varit styrelsemöten i januari, februari, april, maj, juni, augusti och 


september. 


En representant för HRF Huddinge har under året deltagit på flera samråd med Huddinges   


funktionshinderråd, deltagit på en ordförandeträff i rollen som ordförande med föreningen 


Rådsalen. 


 


Huddinge 2025-03-22 


 


 


 


............................................. ...................................... ...................................


  . 


Richard Baltander  Gert Matzén  Dag Asplund 
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